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PROTOKÓŁ 
 

ze spotkania Prezydenta Miasta Rzeszowa z mieszkańcami osiedla Budziwój, 
które odbyło się w dniu 2 września  2013 r. 

 
 
Uczestnicy spotkania: 
  

• Prezydent Miasta Rzeszowa - Tadeusz Ferenc  

• Przewodniczący Rady Osiedla Budziwój – Tadeusz Ożyło  

• Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – Stanisław Sienko 

• Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – Marek Ustrobiński 

• Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – Roman Holzer 

• Sekretarz Miasta Rzeszowa – Marcin Stopa 

• Dyrektorzy wydziałów i jednostek równorzędnych Urzędu Miasta Rzeszowa  

• Radni Rady Miasta Rzeszowa 

 
Porządek spotkania: 

• Prezentacja Zastępcy Prezydenta Miasta Rzeszowa – Stanisław Sienko  dotycząca 
najważniejszych inwestycji w mieście; 

• Dyskusja, pytania dotyczące problemów osiedla. 
 

Ad.1 

Projekty planowane do realizacji współfinansowane przez Unię Europejską ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Pomoc 

Techniczna 2007 - 2013 

 „Opracowanie dokumentów strategicznych dla Rzeszowskiego Obszaru 

Funkcjonalnego”; 

(wartość projektu: 1 573 562 zł/ kwota dofinansowania: 1 416 205 zł) 

Projekty współfinansowane przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej              

2007 – 2013  
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 „Budowa systemu integrującego transport publiczny miasta Rzeszowa i okolic”; 

(wartość projektu: 415 069 189 zł / kwota dofinansowania: 311 117 157 zł) 

 „Lublin i Rzeszów – współpraca i wykorzystanie szans rozwojowych”; 

(wartość projektu: 977 000 zł / kwota dofinansowania:  877 500 zł) 

 „Trasy rowerowe w Polsce Wschodniej”; 

 (wartość projektu: 1 473 199 zł / kwota dofinansowania: 1 399 539 zł) 

Projekty współfinansowane ze środków Unii Europejskiej z Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podkarpackiego 2007 -2013 

 „Poprawa infrastruktury sportowej poprzez przebudowę stadionu miejskiego                     

w Rzeszowie”; 

(wartość projektu: 41 500 000 zł / kwota dofinansowania: 28 317 871 zł) 

 „Poprawa infrastruktury placówek pomocy społecznej w Rzeszowie”; 

(wartość projektu: 4 890 459 zł / kwota dofinansowania: 2 599 480 zł) 

 „Regionalne Centrum Kształcenia Zawodowego w Zakresie Nowoczesnych 

Technologii”; 

(wartość projektu: 13 524 406 zł / kwota dofinansowania:  11 286 589 zł) 

 „Podkarpacki System e-Administracji Publicznej PSeAP”; 

(wartość projektu: 5 276 868 zł / kwota dofinansowania: 4 429 339 zł) 

 „Budowa regionalnej sieci szerokopasmowej aglomeracji rzeszowskiej ResMAN – Etap 

II”; 

(wartość projektu: 18 038 913 zł / kwota dofinansowania: 15 333 076 zł) 

 „Budowa budynku dydaktycznego Zespołu Szkół Gospodarczych w Rzeszowie”; 

(wartość projektu: 10 847 091 zł / kwota dofinansowania:  4 785 427 zł) 

 „Budowa drogi łączącej drogę krajową S-19 (węzeł Kielanówka) z drogą krajową nr 9 

w ciągu ul. Podkarpackiej w Rzeszowie – Etap I”; 

(wartość projektu: 31 501 877zł / kwota dofinansowania:  9 257 315 zł) 

 „Budowa drogi łączącej drogę krajową S-19 (węzeł Kielanówka) z drogą krajową nr 9 

w ciągu ul. Podkarpackiej w Rzeszowie – Etap II”; 

(wartość projektu: 5 005 754 zł / kwota dofinansowania: 3 302 501 zł) 

 „Budowa ul. Gt na odcinku od Zo do ul. Lubelskiej wraz z uzbrojeniem”; 

(wartość projektu: 3 634 484 zł / kwota dofinansowania: 2 460 950 zł) 

 „Przebudowa ul. Wieniawskiego w Rzeszowie – Etap I”; 

(wartość projektu: 3 833 147 zł / kwota dofinansowania:  2 458 651 zł) 

 „Budowa kanału ulgi dla potoku Mikośka w celu zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego terenów miasta Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 50 678 457 zł / kwota dofinansowania: 33 659 185 zł) 

 „Rozwój usług medycznych w zakresie rehabilitacji poprzez utworzenie zakładu 

wodolecznictwa i rehabilitacji w Szpitalu Miejskim w Rzeszowie”; 
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(wartość projektu: 3 297 404 zł / kwota dofinansowania: 2 219 433 zł) 

 

 „Zabezpieczenie osuwiska przy ul. Konfederatów Barskich w Rzeszowie”; 

(wartość projektu: 670 665 zł / kwota dofinansowania: 568 769 zł) 

 „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w Rzeszowie – Etap II”; 

(wartość projektu: 6 503 201 zł / kwota dofinansowania: 1 999 820 zł) 

 „Promocja gospodarcza miasta Rzeszowa poprzez udział w imprezie targowo-

wystawienniczej ILA Berlin Air Show 2010”; 

(wartość projektu: 222 599 zł / kwota dofinansowania: 69 375 zł) 

 „Promocja gospodarcza miasta Rzeszowa poprzez udział w imprezie targowo-

wystawienniczej International Paris Air Show 2009”; 

(wartość projektu: 324 427 zł / kwota dofinansowania: 160 150 zł) 

 „Promocja gospodarcza miasta Rzeszowa poprzez udział w imprezie targowo-

wystawienniczej Paris Air Show 2011”; 

(wartość projektu: 174 872 zł / kwota dofinansowania: 144 459 zł) 

 „Kompleksowa informatyzacja Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie, jako element Podkarpackiego Systemu Informacji 

Medycznej – PSIM”; 

(wartość projektu: 5 400 000 zł / kwota dofinansowania: 4 471 000 zł) 

 „Modernizacja sieci ciepłowniczej Rzeszowa w okresie 2007 – 2012”; 

(wartość projektu: 3 862 607 zł / kwota dofinansowania:  2 478 485 zł) 

 „Poprawa bezpieczeństwa miasta Rzeszowa w zakresie zagrożeń pożarowych, 

powodziowych i katastrof poprzez zakup sprzętu ratowniczego”; 

(wartość projektu: 2 464 130 zł / kwota dofinansowania:  967 429 zł) 

 „Promocja miasta Rzeszowa – kampania reklamowa miasta i regionu w kraju i poza 

granicami Polski”; 

(wartość projektu: 500 000 zł / kwota dofinansowania: 300 000 zł) 

Projekty współfinansowane przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego lub Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko na lata 2007 - 2013 

 „Budowa drogi krajowej łączącej obwodnicę północną miasta Rzeszowa z drogą 

ekspresową S-19 i autostradą A-4”; 

(wartość projektu: 86 356 100 zł / kwota dofinansowania: 68 111 249 zł) 

 „Rozbudowa inteligentnego systemu transportu drogowego na terenie miasta 

Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 16 004 669 zł / kwota dofinansowania: 11 737 107 zł) 

 „Porządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie miasta Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 12 315 162 zł / kwota dofinansowania:  5 229 011 zł) 

 „Porządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie miasta Rzeszowa –                 

etap II”; 
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(wartość projektu: 737 227 zł / kwota dofinansowania:  512 003 zł) 

 „Przebudowa sieci ciepłowniczej Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 27 743 620 zł / kwota dofinansowania: 12 480 761 zł) 

Projekty współfinansowane przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki na lata 2007 – 2013 

 „Szczęśliwe przedszkolaki – program wyrównywania szans w rzeszowskich 

przedszkolach”; 

(wartość projektu: 2 738 949 zł / kwota dofinansowania: 2 697 864 zł;) 

 „Nowoczesny Urzędnik – Kompetentny Urzędnik. Program szkoleniowy dla 

pracowników samorządowych Urzędu Miasta Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 866 100 zł / kwota dofinansowania: 736 185 zł) 

 „Indywidualizacja procesu nauczania w klasach I-III rzeszowskich szkół 

podstawowych”; 

(wartość projektu: 1 923 051 zł / kwota dofinansowania: 1 923 051 zł) 

 „Podkarpacie stawia na zawodowców”; 

(wartość projektu: 9 539 623 zł / kwota dofinansowania: 8 252 666 zł) 

 „Alternatywne metody zarządzania placówkami oświatowymi w Gminie Miasto 

Rzeszów-szkolenia informatyczne dla kadry zarządzającej”; 

(wartość projektu: 97 802 zł / kwota dofinansowania:  83 131 zł) 

 „Modernistyczne metody nauczania wykorzystywane w dydaktyce – rozwój 

kompetencji informatycznych nauczycieli placówek oświatowych w Gminie Miasto 

Rzeszów” 

(wartość projektu: 97 970 zł / kwota dofinansowania: 83 275 zł) 

 „Tworzenie interaktywnej przestrzeni multimedialnej w placówkach oświatowych              

w Gminie Miasto Rzeszów”; 

(wartość projektu: 97 412 zł / kwota dofinansowania: 82 800 zł) 

 „Wzrost jakości obsługi administracyjnej placówek oświatowych w Gminie Miasto 

Rzeszów – szkolenia informatyczne dla kadry administracyjnej”; 

(wartość projektu: 96 929 zł / kwota dofinansowania:  82 390 zł) 

Wykorzystanie środków unijnych. Wartość całkowita projektów realizowanych przy 

wsparciu finansowym Unii Europejskiej to 1,1 mld złotych. Wysokość dofinansowania to 

795,6 mln złotych.   

W latach 2004 – 2006 miasto pozyskało blisko 200 mln zł, w latach 2007 – 2013 kwotę 595 

mln zł (stan na dzień 16 lipca 2013 r.)  

Środki unijne miasto wykorzystuje na:   

 Infrastrukturę drogową i komunikacyjną -  516 mln zł; 

 Infrastrukturę ochrony środowiska i zapobiegania zagrożeniom – 129 mln zł; 
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 Edukację – 68 mln zł; 

 Infrastrukturę sportową – 28 mln zł 

 Nowoczesne technologie i informatyzację – 31 mln zł; 

 Promocję, kulturę i turystykę – 13 mln zł; 

 Infrastrukturę ochrony zdrowia, pomoc społeczna – 7 mln zł 

Liczba przedsięwzięć dofinansowanych ze źródeł Unii Europejskiej to 248 projektów na 

wartość 1,1 mld złotych, których dofinansowanie wyniosło 795,6 mln zł tj. 67%.  

 
 
Ad. 2 
Pytanie: Mieszkam na ulicy Nadziei i mam prośbę o doprowadzenie wody, gazu i kanalizacji 

na tej ulicy. Część drogi do mostu należy do gminy Tyczyn pozostałe 400 m do Miasta, 

niestety droga też się rozwala, nie ujęto w inwestycjach mieszkańców południowej części 

miasta. Miasto nie interesuje się trenem od strony Siedlisk, tam są gospodarstwa rolne, 

zwierzęta i ludzie, którzy chcą wody, energii elektrycznej.  Strach iść w nocy, brakuje 

dojazdów autobusów, w sobotę są 4 kursy. Robi się centrum Budziwoja a o resztę się nie 

dba.   

Odpowiedź:  Potrzeby cały czas są. W ciągu 2 i pół roku wszystkiego się nie zrobi. Gmina 

Tyczyn nie zrobiła kanalizacji przez wiele lat. Miasto Rzeszów chętnie będzie inwestować.  

Urszula Kukulska, Dyrektor Wydziału Inwestycji: Nawiążemy kontakt z mieszkańcami pod 

kątem inwestycji. 

 

Pytanie: Dlaczego podczas podziału gruntów wyszło, że mam 25,25 ara a w księgach 

wieczystych jest zapisane 30 arów i za 30 arów od lat płacę i wcześniej moja mama płaciła 

podatek. 

Grzegorz Tarnowski, Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem: Dane geodezyjne po włączeniu 

Budziwoja do Rzeszowa są spisywane na nowo. Pracownicy firmy mierzą działki i nanoszą 

nowe powierzchnie. Uwagi mieszkańców będą rozpatrywane a pracownicy firmy zjawią się 

na prośbę mieszkańców i jeszcze raz zostanie zrobiony pomiar. 

 

Pytanie: Jestem mieszkanką ul. Porąbki i chciałabym zapytać o plan budowy mostu na 

Wisłoku. Kiedy będą konsultacje społeczne i projekt do wglądu oraz kiedy można spodziewać 

się oświetlenia na tej ulicy? 
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Piotr Magdoń, Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg w Rzeszowie: W sprawie połączenia 

Boguchwały z Budziwojem prowadzone są negocjacje. Jest już podpisane wstępne porozumienie 

dotyczące realizacji budowy. Inwestycja powstanie w przyszłej perspektywie finansowej, lata 

2014-2020.  

Prezydent: Uwzględnimy w budżecie na 2014 r. tę budowę. Urząd Miasta chce aby wkład Miasta 

i Gminy Boguchwała wyniósł po 50%. Jednak rozmowy są bardzo trudne ze względu na problemy 

finansowe Gminy Boguchwała. Oświetlenie jest do realizacji na 2014 r. 

 

Pytanie: Mieszkam na ul. Miejskiej, gdzie części oświetlenia nie. Od strony Rzeszowa jest 

bardzo ciemno. 

Prezydent: Są plany na zrobienie oświetlenia w 2014 r. 

 

Pytanie: Jestem mieszkanką ul. Podleśnej. Od ul. Poselskiej w górę na długości ok. 1 km nie 

ma oświetlenia i chodników. Ponadto kiedy można się spodziewać przyłącza sieci 

kanalizacyjnej na ul. Podleśnej? 

Prezydent: Na terenie Budziwoja powstaje wiele budynków a w związku z tym sieć 

kanalizacyjna. Proszę o zabranie głosu Dyrektora do spraw technicznych MPWiK.  

Robert Nędza, Dyrektor do spraw technicznych MPWiK: Jest projekt budowy sieci 

kanalizacyjnej, koncepcja jest dwuwymiarowa i obejmuje teren w kierunku od ul. Podleśnej 

do Przylasku, jest to ok. 12 km sieci wodociągowych oraz budowę kanalizacji sanitarnej z 

pompowniami. Koncepcję przedstawiono przedstawicielom Rady Osiedla. 

Tadeusz Ożyło, Przewodniczący Rady Osiedla: przedstawiono nam koncepcję budowy os ul. 

Senatorskiej. 

Robert Nędza, Dyrektor do spraw technicznych MPWiK: Projekt rozwinięto. Nadal 

inwestujemy w działania naprawcze. Wzdłuż ul. Senatorskiej będą naprawione 

przepompownie. 

 
Pytanie: Jestem mieszkańcem ul. Nadziei. Prośba: zanim będą wodociągi i kanalizacja  warto 

zadbać  o oświetlenie   oraz wycinkę  drzew.   Wycinka   odbywa   się 1  raz w roku, proszę o 

uwzględnienie oczyszczenia ul. Nadziei, bo zdarzają się wypadki i jest dużo liści.  

Aleksandra Duch- Wąsowicz, Dyrektor Zarządu Zieleni Miejskiej: Oczywiście sprawdzimy 

drzewostan przy ul. Nadziei i dokonamy stosownej wycinki. 
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Pytanie: Proszę o uwzględnienie  oświetlenia  na ul.  Herbowej oraz oświetlenia na wjeździe  

z  ul. Kwiatkowskiego w Jana Pawła II (około 300m)  bo na zakręcie nie ma oświetlenia.  

Marek Ustrobiński, Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa: W tym roku chcemy zakończyć 

roboty  na ul. Budziwojskiej. W 2014 roku zajmiemy się ul. Jana Pawła II. Jeśli chodzi o ulicę 

Herbową postaramy się załatwić ten temat. Jeśli staną słupy i będą ciągnięte  kable prosimy 

o zgodę mieszkańców. 

 

Pytanie: Nawiązując do wjazdu z ul. Kwiatkowskiego do ul. Jana Pawła II jest bardzo 

niebezpiecznie. Proszę rozważenie tej sprawy w pierwszej kolejności. Ponadto chciałbym 

zapytać czy jest możliwe, aby autobusy w soboty jeździły częściej, teraz jeżdżą co 1,5- 2 godz. 

oraz o dodanie kursu nocnego autobusu około 1 w nocy lub 4 w nocy. Chciałbym się też 

zapytać o to kiedy możemy spodziewać się sieci internetowej oraz aquaparku. 

Piotr Magdoń, Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg w Rzeszowie: Darzymy szczególną troską 

wykonanie oświetlenia i jest ono gotowe. Niestety jest  protest mieszkańców złożony do 

Wojewody w związku z tym nie możemy go zamontować.  Podobnie jest na ul. Miejskiej, która 

jest ulicą prywatną i mieszkańcy nie chcą tam stawiania słupów. Dlatego zwracamy się z prośbą 

do każdego o udostępnienie terenu pod słup.  

Marek Ustrobiński, Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa: Rozpoczynamy drugi etap 

Resmana. Jedna ze stacji ma być na Domu Kultury na ul. Budziwojskiej. 20 września ma być 

decyzja Polskiej Agencji. Do końca roku powinien być internet w całym Budziwoju. Instalacja 

będzie bezpłatna.  

 

Pytanie: Część ul. Senatorskiej od CPN-u jest w porządku, ale na pozostałym odcinku 

powierzchnia jest gruntowa, są dziury, kurzy się. Można wylać tam asfalt? 

Piotr Magdoń, Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg w Rzeszowie: Faktycznie ulica ta jest 

żwirową drogą, w przyszłym roku wykonamy nakładkę, ale trzeba tam wykonać warstwy 

mrozo i wodoodporne. Nakładki nie wystarczą. Postaramy się wprowadzić ją do budżetu.  

 

Pytanie: Na ulicy Senatorskiej  jest  zakręt  90  stopni, zdarzają  się wypadki, brakuje  barierek 

i oświetlenia. Nie jest wykorzystana ul. Śnieżna. Można ją połączyć z ul. Porąbki- ułatwiłoby 

to dojazd do szkoły.  
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Piotr Magdoń, Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg w Rzeszowie: Oznakujemy drogę i 

zamontujemy barierki. 

 

Pytanie: Odnośnie ul. Karmelickiej. Czy będzie jej przebudowa i połączenie z ul. Herbową? 

Na odcinku gdzie położono asfalt trzeba przebudować ulicę, poprowadzić ścieki.  

Prezydent: Odnośnie ściągnięcia asfaltu czekamy na decyzję z SKO. 

Piotr Magdoń, Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg w Rzeszowie: Mamy koncepcję dotyczącą 

połączenia ul. Karmelickiej i ul. Herbowej, ale właściciele muszą sprzedać działki. SKO 

rozpatruje sprawę. Do 30 września nic nie można zrobić. Czekamy na decyzję. 

 

Pytanie: Zgłaszam potrzebę oświetlenia ul. Studzianki, gdzie jest duże natężenie ruchu, wąski 

most a ulica jest też zarośnięta. Słupy są tylko w newralgicznych punktach, należy zrobić 

oświetlenie. 

Prezydent: Miasto może zlecić wycięcie zarośli na terenie miasta. Na terenach prywatnych 

zależy to już od właścicieli.  

Aleksandra Duch- Wąsowicz, Dyrektor Zarządu Zieleni Miejskiej: Będzie przegląd na                       

ul. Studzianki, krzewy zostaną wycięte. Jednak na działkach prywatnych każdy właściciel musi 

zrobić to sam.  

Piotr Magdoń, Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg w Rzeszowie: Zostanie opracowany projekt 

odnośnie oświetlenia.  

 

Pytanie: Czy jest w planie budowa basenu w Budziwoju? 

Prezydent: Być może kiedyś będziemy budować basen. Najbliżej teraz jest Żwirownia oraz 

basen na Podwisłoczu. Teraz nasze działania ukierunkowane są przede wszystkim na 

infrastrukturę (wodę, kanalizację, oświetlenie). 

Pytanie: Która ulica w Budziwoju ma oświetlenie? Chyba żadna. Co stoi na przeszkodzie aby 

ul. Miejska nie miała oświetlenia? 

Prezydent: Miasto nadal będzie inwestować. Nie oszczędzamy na oświetleniu.  

 

Pytanie: Czy możliwe jest stworzenie kompleksu wodnego na terenie Żwirowni, aby 

młodzież miała co robić w czasie wolnym a nie stać przy sklepie? 
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Prezydent: Budżet to 300 mln zł. Sprawa aquaparku to ok. 150 mln zł i ja muszę się 

zastanowić czy budować kanalizację, oświetlenie, mosty czy auqapark. W Polsce aquapark 

nie jest rentowny. Kolejna sprawa to zalew. Maszyny ruszyły, ale ekolodzy oprotestowali 

wyciąganie mułu, sąd nakazał wycofać maszyny. Dziś wygląda to tak, że w Krakowie były 

rozmowy i zastanawialiśmy się jak odmulić zalew. Będzie on odmulony jako zbiornik 

przeciwpowodziowy rejonu dolnej Wisły. Jeszcze w przyszłym roku powinno się rozpocząć 

odmulanie.  

 

Pytanie: Czy na ul. Porąbki można zamontować progi zwalniające? 

Prezydent: Progi mają swoje plusy i minusy. Chcemy się zapytać czy mieszkańcy chcą robić 

progi. Sprawa jest dyskusyjna. Proszę Przewodniczącego Rady Osiedla o zastanowienie się, 

ale decyzja musi być większości.  

 

Pytanie: Odnośnie ul. Budziwojskiej i remontu chodnika. Odnoszę wrażenie, że zakończy się 

on na ul. Aroniowej. Poza tym sprawa śmieci- nie ma pojemników w miejscu, w którym były 

dotychczas. 

Piotr  Magdoń,  Dyrektor  Miejskiego  Zarządu  Dróg  w  Rzeszowie:  chodnik pd ul. Herbowej 

będzie połączony z Tyczynem.  

Juliusz Sieczkowski, Prezes MPGK: Punkty zbiórki śmieci istnieją nadal. Na wniosek 

mieszkańców zlikwidowano  pojemniki niedaleko sklepu przy ul. Herbowej. 

Mieszkanka: Są dwa punkty w Budziwoju. Zlikwidowano pojemniki na ul. Herbowej, ale są 

przy szkole i na Jana Pawła II przy stacji benzynowej. 

 

Pytanie: W marcu urzędnik UM udzielił wywiadu w sprawie obwodnicy południowej, 

zobaczyłam plan obwodnicy i w najgorszym wypadku mój dom byłby otoczony ulicami. Kiedy 

będziemy mogli zajrzeć do planów budowy obwodnicy? 

Anna Raińczuk, Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa: Opracowujemy plan połączenia 

ul. Podkarpackiej i ul. Sikorskiego. Jest to ponad 350 ha terenu, a więc duże przedsięwzięcie. 

Mamy wstępną koncepcję przebiegu drogi, przedstawiono ją na komisji aby uzyskać opinię 

fachowców. Reakcje są pozytywne, są też uwagi. Będziemy korygować koncepcję i kolejny 

projekt zostanie przedstawiony do wglądu i rozpatrzony przez Radę Miasta.  
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Pytanie: Czy deklaracje odnośnie segregacji śmieci są dobrowolne czy pod przymusem? 

Juliusz Sieczkowski, Prezes MPGK: Zachęcamy do składania deklaracji, bo nie wszyscy to 

zrobili, ale potem będziemy wzywać i karać.  

 

Pytanie: Czy będzie oświetlenie na ul. Miejskiej. Teraz jest do 1/3 długości ulicy. Czy nie 

można podwiesić lin na słupach?  

Piotr Magdoń, Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg w Rzeszowie: Wystąpiliśmy o zgodę na 

oświetlenie, przygotowywane są umowy użyczenia terenu pod słupy. Telekomunikacja nie 

zgodziła się na podwieszenie latarni więc musimy je postawić.  

 

Pytanie: Co z kursami autobusów w soboty oraz autobusem nocnym? 

Prezydent: Będziemy podstawiać autobusy tam, gdzie jeżdżą ludzie. Na razie dokładamy do 

komunikacji więc nie będziemy puszczać autobusów tam, gdzie będą z nich korzystać jedna 

lub dwie osoby, bo jest to nieopłacalne. 

 

Pytanie: Wóz strażacki w OSP jest z 1974 roku, czy możemy liczyć na lepszy? 

Prezydent: Widzę konieczność zakupu nowego wozu.  

 

Pytanie: Czy możliwe jest przedłużenie kilku kursów autobusów do Przylasku?  

Łukasz Dziągwa, Dyrektor Zarządu Transportu Miejskiego: Badamy przejazdy autobusów, 

współpracujemy z radami osiedli. Pracowaliśmy nad dopasowaniem linii do potrzeb. 

 

Pytanie: W związku z wejściem w życie ustawy o odpadach komunalnych mam pytanie 

odnośnie opłat: czy będą one niższe? Na razie płacimy więcej niż do tej pory. 

Prezydent:. Jeśli chodzi o wysokość opłat to nie możemy porównywać się do mniejszej 

gminy. Na razie dopłacamy z budżetu, gdyż nie wszyscy zapłacili za śmieci. Za sam lipiec nie 

wpłynęło 300 tys. zł. Kiedy wszyscy będziemy płacić będzie taniej.  

 

Pytanie: Droga  przy ul. Papieskiej  w zimie jest zasypana, ale jest to droga prywatna  

i niektórzy właściciele jej nie odśnieżają.  Czy miasto nie przejęłoby jej? 

Prezydent: Proszę o podjęcie rozmów z właścicielami posesji może będą chętni do 

sprzedania terenu. Spiszemy akty notarialne. 
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Pytanie: Czy możliwe jest poszerzenie ul. Herbowej? 

Prezydent: Trzeba myśleć o rozszerzeniu tej ulicy.  

 

Pytanie: Czy możliwe jest zaprojektowanie placu zabaw na ul. Podleśnej? 

Aleksandra Wąsowicz- Duch, Dyrektor Zarządu Zieleni Miejskiej: Jeśli wskażą Państwo teren 

to pomyślimy o budowie placu zabaw. Póki co niedaleko jest plac zabaw blisko Żwirowni. 

 

Pytanie: Na jakiem etapie jest odprowadzanie wód opadowych z os. Budziwój? Czy prace 

postępują? Mam również prośbę o rozważenie dwóch kursów nocnych i przedłużenie linii 12 

do Przylasku, ze względu na dobro mieszkańców oraz fakt, że wtedy z tej linii będą korzystać 

mieszkańcy Siedlisk, Hermanowej i Lubenii.  

Prezydent: Musi być zapotrzebowanie na kursy aby wyznaczyć dodatkowe. 

 

Pytanie: Kiedy zostanie ukończona ul. Karmelicka? 

Piotr Magdoń, Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg w Rzeszowie: Prowadzone są negocjacje 

odnośnie przejęcia terenu pod nowe inwestycje. 

 

Pytanie: Jak wygląda sprawa ze skrzyżowaniem ul. Budziwojskiej i ul. Podleśnej? Jest tam 

niebezpiecznie. 

Piotr Magdoń, Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg w Rzeszowie: W przyszłości chcemy 

przenieść kapliczkę przy skrzyżowaniu i zwiększyć bezpieczeństwo poprzez postawienie 

znaków. 

 
 
 
 
          Protokołowała: 

                                                                                               Joanna Wyskiel 
 
 
 
 
 
 


